
Nørholmegnens Samråd 

Formandsberetning for 2020 
 
2020 blev også et specielt år for bestyrelsen for samrådet i vores lokalområde.  
Som jeg stort set skrev i beretningen for sidste år; 
 
Vi vil dog fra bestyrelsen stadig kraftigt opfordre til at fremsende materiale både for kommende arrangementer, 
men også dem der er afholdt, for vi ønsker på den måde at få Borgernyt.dk til at være en enkelt måde at tilgå 
informationer om vores lokalområde. 
 
I løbet af 2020 blev det også til nogle Borgernyt nyhedsbreve, hvoraf 1 blev sendt i trykken og uddelt, og tak til 
Flemming og Gitte for tekst og opsætning, der ligges fortsat et godt stykke arbejde heri. 
 
Flemming fra vores bestyrelse har siden 2019 været vores repræsentant for samrådene i den vestlige del af 
Aalborg kommune som bestyrelsesmedlem i LAK (”Landbyerne i Aalborg Kommune”). Selv om dette er samme 
tekst som jeg benyttede i bretningen sidste år, så er denne ikke mindre vigtig eller mindre af betydning, så 
betyder det ikke at en stor tak for det arbejde og den støtte der er i LAK og de kræfter Flemming også sørger 
for at lægge i samme. 
 
Og følgende har også bare lige skiftet et år frem. Hvis Corona-pandemien tillader det, vil vi senere på året 
forhåbentlig afholde et samrådsmøde for alle foreninger, arbejdsgrupper og anden frivillige instanser i vores 
område, til endnu en løs og fast snak om vore udfordringer, tiltag, planer og løst og fast fra de mange frivillige i 
vores lokalområde. 
 
Tak! 
 
Pva. Nørholm Egnens Samråd 
 
Brian Dybsø, Formand 
 


